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Abstract (en)
The plate (10) has a connection edge extending along a contact plane (P2) and comprising a contact zone (13), where the contact zone extends
from the contact plane along a direction perpendicular to the contact plane over a length higher or equal to 1.5 mm. The contact zone is formed in a
baffle, and comprises two elementary contact zones respectively located on sides of an inflexion point. The elementary contact zones are parallel to
each other or perpendicular to each other and form an angle ranging between 0 and 90 degree with respect to each other. An independent claim is
also included for a heat exchanger comprising a flat tube.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet une plaque (10) d'un tube plat (3) pour un échangeur de chaleur (1) comprenant au moins un bord de liaison (5) s'étendant
selon un plan d'extension générale (P2) et comportant au moins une zone de contact (13). La zone de contact (13) s'étend depuis le plan général
d'extension (P2) de la plaque (10) selon une première direction (x-x) perpendiculaire au plan général d'extension (P2). La présente invention
concerne également un tube plat (3) constitué de deux plaques (10) et un échangeur de chaleur (1) comportant au moins deux tubes plats (3)
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